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Vragen van het lid Agnes Mulder (CDA) aan de Ministers van Infrastructuur 
en Milieu en van Economische Zaken over het 380 kV hoogspanningstracé 
Borssele – Rilland (ingezonden 18 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Haast met hoogspanningslijn»?1 

Vraag 2
Is de capaciteitsuitbreiding van het traject Borssele – Rilland nodig ten 
behoeve van het realiseren van de uitbreiding van de interconnectiecapaciteit 
met België? 

Vraag 3
Bent u van mening dat capaciteitsuitbreiding van de transportleidingen voor 
elektriciteit, gezien de huidige energiebehoefte en bijgestelde toekomstplan-
nen voor energieproductie, onder andere bestaande uit uitstel of zelfs afstel 
van de bouw van een tweede kerncentrale, nog steeds noodzakelijk is? 

Vraag 4
De reden die voor de versnelde realisatie van de capaciteitsuitbreiding van 
het tracé Borssele – Rilland wordt gegeven is de aanleg van een windmolen-
park voor de kust van Walcheren; klopt het dat de Structuurvisie Windenergie 
op Zee, waarin de planning van windenergiegebieden wordt geregeld, nog 
niet definitief is en nog moet worden voorgelegd aan de Kamer? 

Vraag 5
Kunt u, gelet op het nog niet definitief zijn van de inplanning van windener-
giegebieden op zee, aangeven waarom het tracé Borssele – Rilland versneld 
gerealiseerd zou moeten worden? 

Vraag 6
Bent u er zeker van dat, in het geval dat er een windenergiegebied voor de 
Zeeuwse kust zou komen, dit park dan met het land verbonden zou worden 
via het tracé Borssele – Rilland? 

1 PZC, «Haast met hoogspanningslijn», 8-5-2014.
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Vraag 7
Kunt u toelichten in hoeverre het gekozen tracé rekening houdt met onrust 
ten aanzien van gezondheidsrisico’s? 

Vraag 8
Kunt u toelichten in hoeverre er alternatieve routes zijn bekeken voor het 
gekozen tracé?
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